

Financial Offer: Supply Sanitary napkins in Al-Hol camp in – NES

العرض المالي: تجهيز فوط صحية في مخيم الهول - شمال شرق سوريا

#	Items Description	وصف المادة	UNIT	UNIT PRICE (USD)	Estimation Quantity Per Order الكمية المقدرة لكل طلب	Estimation Total Quantity الكمية الاجمالية التقديرية
1	Pack of 10. Made from cellulose pulp, nonwoven, Type: winged, super-slim, super plus flow, ultra protection,Best Quality in local market Every pack contains ten pcs. Size: Large.	علبة تحتوي على عسيرة قطع مصنوعة من السيللوز محبوكة جيدا, النوع: يوجد لها اطراف للحماية من التسريب , و تكون رقيقة , بالاضافة الى تأميس حماية فائقة و يكون من افضل الانواع الموجودة في السوق المحلية كل علبة فيها عسيرة قطع, الحجم: كبير	Pack		37,000	203,500

- NOTE:**
1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 3. The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.
 5. The company must submit samples of each mentioned item in the Financial Offer to (Al-Hassaka Office – NES).

- ملاحظة:**
1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
 2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة, و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
 3. يتم التسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
 4. الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
 5. يجب على الشركة تقديم عينات من كل فقرة مذكورة في العرض المالي الى (مكتب الحسكة – شمال شرق سوريا).

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____